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香港藝術中心流動影像最新節目 — 戀愛的模樣

選映多部近代愛情電影，包括個人心水《八月照相館》、《初戀築跡101》等。

門票於撲飛有售。

Hong Kong Arts Centre - Moving Images 香港藝術中心：流動影像

Hong Kong Arts Centre - Moving Images 香港藝術中心：流動影像
 · 

(Scroll down for English)
看一個地方的人如何談戀愛、婚姻和家庭，我們可以略知他們的民族性、禮節、
生活和文化。韓國製作了大量多元化且大受世界各地觀衆歡迎的愛情電影，扣人
心弦，打動人心。戀愛可以綻放出不同的形狀、顏色和氣息——有美麗的、有醜
陋的、有又美又醜的——但不管怎樣，浪漫的愛情就是一種最濃烈、最美妙的人
生體驗。作爲每年秋季「韓國十月文化節」的一部分，#香港藝術中心 和 #駐香
港韓國文化院 合辦「戀愛的模樣：韓國愛情電影系列」，為觀衆呈獻八部不同類
型的愛情作品及影人映後談，讓你淺嘗不同的戀愛況味。

愛情是屬於所有人的 

門票將於下週於 POPTICKET 開售！密切留意！ 

網頁：https://shorturl.at/moyDS 

When we see how a people love, marry and have a family, we get an impression 
of their national character, etiquette, lifestyle and culture. Korea has made a 
great variety of romance films that have moved the hearts of audiences around 
the world. We live our romances under spell - they bloom, out of control, into 
different shapes, colours and smells. Some are beautiful, ugly, or both. But no 
matter, romantic love is one of the most intense and flavourful human 
experiences. As part of an annual cultural event in autumn, Festive Korea, Hong 
Kong Arts Centre and Korean Cultural Center in Hong Kong co-present The Look 
of Love: Korean Romance Film Showcase to let you experience the diversity of 
love with eight films and chat with filmmakers.

Love is for all 

Tickets will be for sale on POPTICKET starting next week! Stay tuned!

Programme website: https://shorturl.at/moyDS

-----
戀愛的模樣：韓國愛情電影系列
The Look of Love: Korean Romance Film Showcase

27.10.2023 - 12.11.2023

電影包括：
Films include:

《典型浪漫》Perhaps Love장르만 로맨스
《荒島男與俏宅女》Castaway on the Moon김씨표류기
《初戀築跡101》Architecture 101건축학개론
《親愛的備忘》Romang 로망
《兩個婚禮一個葬禮》Two Weddings and a Funeral두 번의 결혼식과 한 번의 

장례식
《八月照相館》Christmas in August 8월의 크리스마스
《雪國戀人》A Man and a Woman남과 여
《看不見的愛》Always오직 그대만

-----
合辦 ：香港藝術中心、駐香港韓國文化院
傳媒夥伴：Asian Movie Pulse、電笠、電影朝聖、香港藝術行政人員協會、虛
詞．無形、是日觀影
特別鳴謝：Women In Work

Co-Presenters: Hong Kong Arts Centre 香港藝術中心, Korean Cultural Center in 
Hong Kong 
Media Partners: Asian Movie Pulse, 電笠, 電影朝聖 Film Pilgrimage, Hong Kong 
Arts Administrators Association, 虛詞．無形 P-articles Literature, 是日觀影 
Todayscreening
Special Thanks: Women In Work

#香港藝術中心 #HongKongArtsCentre #韓國 #愛情 #浪漫 #戀愛 #Korea #Love 
#Romance #綻放 #Flower #經典 #Classic #Kpop #韓流 #韓星 

Korean Cultural Center in Hong Kong 駐香港韓國文化院
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